
 

Zápis 
 

z 33. jednání Komise rozvoje města a životního prostředí  
konaného dne 18. 09. 2018 ve Žďáře n. S. 

 
Garant komise: Mgr. Zdeněk Navrátil, starosta města 
Předseda komise: Ing. Aleš Studený 
Tajemník komise: Ing. Jan Prokop 
Přítomni: Ing. Joshua Janů, Jaroslav Miklík, Ing. Stanislav Večeřa, Anna Janů,           

Ing. Aleš Studený, Tomáš Sedláček, Ing. Oldřich Sedlák, Radek Studený, Bc.           
Lucie Zemanová,  

Omluveni: Ing. Martin Černý, Ph.D., Ing. Jan Novák, 
Nepřítomni:  
Hosté: Ing. Irena Škodová, Mgr. Ing. Lucie Radilová 
 
Legenda: červeně jsou informace pro RM,  fialově jsou úkoly v rámci komise 

 
 
 

1. Program jednání 
Hlasování o programu jednání 18.09.2018. 
Pro: 9         Proti:  0            Zdrželi se hlasování: 0            SCHVÁLENO 
Po projednání byl program schválen. 
 
 

2. Účast hostů  
Hlasování o účasti hostů na jednání komise 18.09.2018: Ing. Irena Škodová, Mgr.            

Ing. Lucie Radilová 
Pro: 9         Proti: 0             Zdrželi se hlasování:  0              SCHVÁLENO 
Po projednání byla přítomnost hostů na jednání komise schválena. 
 
 

3. Kontrola úkolů 
● Předání Koordinační situace z PD k přechodu na ul. Strojírenská viz příloha            

č.1. 
● Předání vyjádření Regionálního pracoviště CHKO Žďárské vrchy ve věci         

Návrhu technického řešení na trvale udržitelné soužití ptactva a občanů Žďáru           
nad Sázavou 3 viz příloha č. 2. 

 



○ Závěr: V materiálu není obsaženo technické řešení kromě plašení špačků.          
Stávající komise dává podnět budoucí komisi rozvoje pro pokračování v          
hledání technického řešení. Navrhuje se seznámit s dosavadními výstupy a          
následně pozvat ředitele CHKO ŽV a prodiskutovat konkrétní možnosti         
řešení. 

 
 

4. Strategie centrum 
● Materiál schválen v ZM 

 
5. Sázava - Zelená páteř města 

● Předány informace členům komise k postupu od p. starosty. 
● Paní Radilovou prezentována představa fungování Sázavy - zelené páteře         

města a dalších částí městské zeleně viz příloha č. 3. 
 

6. Poděkování pana starosty a pana předsedy komise 
● Pan starosta shrnul fungování komise za poslední 4 roky, a poděkoval všem            

současným i bývalým členům za fungování a aktivní přístup. 
● Předseda komise poděkoval členům komise. 

 
Činnost komise byla ukončena. 

 
 

 

https://www.zdarns.cz/media/files/zastupitelstvo-mesta/2018/ZM2018-30/30-18-ORUP-5.pdf

